
  Protokół  nr XXI/08 
 
 z obrad XXI  sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 26  lutego  2008 roku w godzinach  
1100    - 1605    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 22 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu do 
protokółu).   
W obradach nie uczestniczył radny Bogusław Wisowaty. 
  
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Prezentacja projektu Funduszu Spójności „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej aglomeracji 

Ełk”. 
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 
1) zmian w budżecie miasta na 2008 rok, 
2) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi                   

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych              
i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta Ełk, 

3) zmieniająca uchwałę Nr XVIII/168/07 Rady Miasta Ełku z dnia 11 grudnia 2007r.                   
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

4) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Gminy Miasta Ełk na 2008 rok, 

5) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości komunalnej, 
6) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Ełku, 
7) uchylenia uchwały Nr XXVII/237/04 Rady Miasta Ełku z dnia 7 grudnia 2004 roku   w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w mieście Ełk, ograniczonego ulicami: T. Kościuszki, J. Dąbrowskiego, Armii 
Krajowej i F. Chopina, zwanego „EŁK-KOSZARY-PÓŁNOC”, 

8) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zwanego 
„Ełk-Norwida” , 

9) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
realizację zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2008 roku, 

10) rozpatrzenia skargi Pani Danuty Domasiewicz, 
11) zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia regulaminów wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych  Miasta Ełku, 
12) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej na dofinansowanie doskonalenia 

zawodowego i doradztwa metodycznego nauczycieli zatrudnionych                w publicznych 
przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, 

13) wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości i użytkowania wieczystego oraz 
zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu, 

14) wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka              z o. 
o. w Ełku, 

15) wniosku o zmianę granic administracyjnych  Miasta Ełku i Gminy Ełk, 
16)  przyjęcia rezygnacji radnego Waldemara Pawła Pieńkowskiego  z Przewodniczącego Komisji 

Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku , 
17) zmiany uchwały Nr II/6/06 Rady Miasta Ełku z dnia 6 grudnia 2006 roku. 

7. Opinia w sprawie   utworzenia Państwowej Szkoły Muzycznej II stopnia   w Ełku. 
8. Opinia w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 



Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenie 
obejmującym część obrębów Guzki, Mołdzie, Pistki. 

9. Opinia w sprawie  zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenach 
położonych w obrębie Konieczki. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad. 

 
Do punktu –1- 

Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 

 Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych                   
i otworzył XXI sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.    

  

Do punktu –2- 
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr XX/08 z dnia 26 stycznia 2008 roku. 

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski 
stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XX/07 z dnia 26 stycznia  2008 roku.    

       

Do punktu –3- 
   Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o  uwagi lub wnioski do 
rozesłanego porządku obrad.  

 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wnioski: 
1) o skreślenie z propozycji porządku obrad, w punkcie 6)13 projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów 
sportowych, nagród i wyróżnień, a także określenia wysokości nagród i rodzaju wyróżnień za 
osiągnięcia sportowe oraz zasad i trybu ich przyznawania w Mieście Ełku, 

2) o uzupełnienie porządku obrad w punkcie 6 – podjęcie uchwał w sprawach, kolejno: 

– 6)13 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości                  
i użytkowania wieczystego oraz zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze 
przetargu, 

– 6)14 podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej Spółka z o. o. w Ełku, 

– 6)15 podjęcie uchwały w sprawie wniosku o zmianę granic administracyjnych Miasta Ełku                 
i Gminy Ełk. 

 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski zgłosił wnioski o uzupełnienie porządku 
obrad w punkcie 6 – podjęcie uchwał w sprawach, kolejno: 
–  6)16 podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia rezygnacji radnego Waldemara Pawła 

Pieńkowskiego  z Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Rady 
Miasta Ełku, 

–  6)17   podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr II/6/06 Rady Miasta Ełku  z dnia              
6 grudnia 2006 roku. 

 
  Radny R.Baranowski wyraził opinię n.t. wniosku dot. wprowadzenia do porządku obrad 
projektu  uchwały w sprawie wniosku o zmianę granic administracyjnych Miasta Ełku i Gminy Ełk. 



Sposób jej wprowadzenia do porządku obrad  radnemu nie podoba się. 
 
 Innych wniosków nie zgłoszono. 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski przystąpił do głosowania zgłoszonych 
wniosków, kolejno: 

– skreślenie z propozycji porządku obrad, w punkcie 6)13 projektu uchwały w sprawie określenia 
zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych, 
nagród i wyróżnień, a także określenia wysokości nagród    i rodzaju wyróżnień za osiągnięcia 
sportowe oraz zasad i trybu ich przyznawania    w Mieście Ełku; 22 głosami „za” ,przy                  
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

– uzupełnienie porządku obrad w punkcie 6)13 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie prawa własności nieruchomości i użytkowania wieczystego oraz zwolnienia z obowiązku 
zbycia nieruchomości w drodze przetargu; 22 głosami „za” przy  0 głosach „przeciw” i 0 
głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

– uzupełnienie porządku obrad w punkcie 6)14 podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu 
niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o. o. w Ełku; 22 głosami „za” 
,przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

– uzupełnienie porządku obrad w punkcie 6)15 podjęcie uchwały w sprawie wniosku  o zmianę 
granic administracyjnych Miasta Ełku i Gminy Ełk; 19 głosami „za”, przy    2 głosach 
„przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni wniosek przyjęli. 

–  uzupełnienie porządku obrad w punkcie 6)16 podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia rezygnacji 
radnego Waldemara Pawła Pieńkowskiego  z Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

–  uzupełnienie porządku obrad w punkcie  6)17  podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały 
Nr II/6/06 Rady Miasta Ełku z dnia 6 grudnia 2006 roku; 22 głosami „za” ,przy  0 głosach 
„przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 
 

  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski  poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
obrad z uwzględnieniem wyżej zacytowanych i przegłosowanych wniosków; 21 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej.   

 

 Do punktu –4- 

 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia 25 stycznia 2008 r. 
do dnia 20 lutego 2008 r., w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie przedstawił 
działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  

 
Do punktu –5- 

 Prezes Wojciech Jassak zaprezentował   projekt Funduszu Spójności „Poprawa gospodarki 
wodno-ściekowej aglomeracji Ełk”.  Omówił finansowanie tego zadania. Szczegółowa informacja 
na płycie CD w załączeniu do protokołu. 

 
Do punktu –6- 
 1) Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta na 2008 rok,   w załączeniu do protokołu. 

   Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz omówił   i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowane zmiany w budżecie miasta. 



 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta  
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXI/193/08 w sprawie   
zmian w budżecie miasta na 2008 rok. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni  radni: T.Bińczak, W.Paczkowska i K.Wilczyński. 
  

*  *  * 

 2)  Projekt uchwały w sprawie  ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi   w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta Ełk,                   
w załączeniu do protokołu. 

   Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały.  

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje: 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski poinformował, 
że komisja poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.                         
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę Nr XXI/194/08 w sprawie   ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta 
Ełk ,  Uchwała w załączeniu do protokołu.      W trakcie głosowania nieobecny radny 
K.Wilczyński. 
 

*   *   * 
 3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XVIII/168/07 Rady Miasta Ełku z dnia  11 grudnia 
2007r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, w załączeniu 
do protokołu. 
  Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje: 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski poinformował, 
że komisja poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.                           
  Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie 
„za”  radni podjęli Uchwałę Nr XXI/195/08  zmieniającą uchwałę Nr XVIII/168/07 Rady 
Miasta Ełku z dnia 11 grudnia 2007r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych. Uchwała  w załączeniu do protokołu.    W trakcie głosowania 
nieobecny radny K.Wilczyński. 

 
*   *    * 

 4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych Gminy Miasta Ełk na 2008 rok,w załączeniu do protokołu. 
  Prezydent Miasta T.Anrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 



 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje: 

> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że komisja 
pozytywną wydała opinię do projektu uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  radni 
podjęli  Uchwałę Nr XXI/196/08 w sprawie  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki                
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Miasta Ełk na 2008 rok.  Uchwała  w 
załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 
nieruchomości komunalnej,    w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta Włodzimierz Szelążek omówił projekt uchwały.  

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje: 

> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski poinformował, 
że komisja poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Radny Idzi Podwojski zwrócił się z propozycją, aby Prezydent Miasta  zaproponował 
Biskupowi Ełckiemu zamianę działek. Tą oddać za  0 zł, w zamian za działkę na ul. Kolbego. 
Niniejszą propozycję zgłosił jako formalny wniosek. 

 Radny J.Czepułkowski zwrócił uwagę, że decyzja przez Starostwo w sprawie oddania 
przyległej działki nie została podjęta. Proponuje wstrzymać sie z podjęciem decyzji przez radnych              
i dać możliwość Prezydentowi Miasta negocjacji. Zgłosił wniosek o odłożenie głosowania. 

 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz wyjaśnił, że wspomniana przez radnych działka na ul. 
Kolbego nie jest własnością Biskupa Ełckiego, a jest własnością Parafii p.w. Św. Rafała 
Kalinowskiego.  Są to zupełnie różne tematy. 

 Radny I.Podwojski ponowił wcześniej zgłoszony wniosek i zaproponował zdjąć                      
z porządku obrad niniejszy projekt uchwały. Zwrócił się do Prezydenta Miasta, aby przeprowadził 
rozmowy z Biskupem Ełckim n.t. zamiany działek. 

 Powyższy wniosek Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie; „za” głosowało 4, 
„przeciw” 18, wstrzymało sie od głosu 0. Radni wniosek odrzucili. 

 Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt 
uchwały   w sprawie jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu;  17 głosami „za”, przy  3 głosach 
„przeciw”  i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XXI/197/08    w sprawie   wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości komunalnej. Uchwała                   
w załączeniu do protokołu.  



 
*    *    * 

6) Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta   Miasta  W.Szelążek omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego Prawa i Porządku wydała pozytywną opinię. 
   Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.  
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                  
w sprawie jak wyżej;  20   głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  radni 
podjęli  Uchwałę Nr XXI/198/08 w sprawie  zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Ełku.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecni radni: K.Wilczyński i Jan Stradczuk. 
 

*   *   * 
7) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVII/237/04 Rady Miasta Ełku   z dnia                 
7 grudnia 2004 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w mieście Ełk, ograniczonego ulicami:                  
T. Kościuszki, J. Dąbrowskiego, Armii Krajowej i F. Chopina, zwanego „EŁK-KOSZARY-
PÓŁNOC”, w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
     Nie  wniesiono formalnych zastrzeżeń. 
      Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                  
w sprawie jak wyżej;  20   głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  radni 
podjęli  Uchwałę Nr XXI/199/08 w sprawie  uchylenia uchwały Nr XXVII/237/04 Rady Miasta 
Ełku z dnia 7 grudnia 2004 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w mieście Ełk, ograniczonego ulicami: 
T. Kościuszki,   J. Dąbrowskiego, Armii Krajowej i F. Chopina, zwanego „EŁK-KOSZARY-
PÓŁNOC”.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni 
I.Dzienisiewicz i K.Wilczyński. 
 

*    *    * 
8) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zwanego „Ełk-Norwida”, w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały i wniósł  o podjęcie. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku pozytywnie zaopiniowała. 
   
               W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta  
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXI/200/08 w sprawie  
przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
zwanego „Ełk-Norwida”. Uchwała  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny 
radny K.Wilczyński. 
 

*   *   *    



 9) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2008 roku,  w załączeniu do protokołu. 
   Prezydent  Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Nie zgłoszono formalnych wniosków. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XXI/201/08 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadań 
związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
w Brukseli w 2008 roku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radny K.Wilczyński. 

*   *   * 
 10)  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Danuty Domasiewicz,    w załączeniu do 
protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku wyraziła pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat poinformował, że Komisja po wnikliwej analizie 
dokumentów uznała skargę złożoną przez Panią Danutę Domasiewicz za bezzasadną. 
 Radny R.Baranowski zgłosił wniosek, aby w uzasadnieniu po wyrazie „czynszem” postawić 
kropkę i pozostałą część zdania wykreślić. 
  Radni w głosowaniu; 21 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 
   Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                  
w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za” radni podjęli  Uchwałę Nr XXI/202/08 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani 
Danuty Domasiewicz.  Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 

*     *    * 
11) Projekt uchwały w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia regulaminów 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych  Miasta Ełku,                   
w załączeniu do protokołu. 

  Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały. Na piśmie przedłożył radnym 
uzupełnienie uzasadnienia projektu uchwały, które stanowi załącznik do protokołu. Zgłosił 
formalny wniosek o to, aby w § 1 pkt 2 załącznika nr 1 do uchwały wys. zamiast 5% zapisać 5,5% 
oraz w  w § 1 pkt 2 podpunkt 3)  kwotę 60 zł zamienić na 80 zł.  załącznika nr 1 do uchwały 
dodatku motywacyjnego.  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że na 
wspólnym posiedzeniu z Komisją Sportu, Turystyki i Rekreacji komisje zgłosiły dwa wnioski: 
– w załączniku Nr 2, § 2 ust. 1 pkt 2) i § 2 ust. 1 pkt 3) proponowany dodatek funkcyjny dla 

wychowawcy klasy w wysokości 80 zł, 
– w załączniku Nr 1 § 1 ust. 2 ustalenie dodatku motywacyjnego dla nauczycieli nie niżej niż 6%. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zgłosiła wnioski zbieżne z wnioskami ze wspólnego posiedzenia Komisji 
Oświaty Kultury i Rodziny z Komisją Sportu, Turystyki i Rekreacji.  
   Radny R.Baranowski zgłosił wniosek o dopisanie punktu 5 w § 3 załącznika nr 1 do 
uchwały z treścią: „5. Dodatek motywacyjny nie może być niższy niż 100 zł miesięcznie.” 
 Radny Jerzy Czepułkowski uważa, że przyjęcie przez radnych powyższego wniosku jest  
ingerencją w wewnętrzne sprawy szkół. Zgłasza wniosek przeciwny. 



 Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania zgłoszonych wniosków, kolejno: 
1) wniosek zgłoszony przez Prezydenta Miasta o treści jak wyżej; 19 głosami „za”, przy                 

0 głosach wstrzymujących i 1 głosie „przeciw” radni przyjęli, 
2) wniosek zgłoszony przez radnego R.Baranowskiego z treścią jak wyżej; 5 głosami „za”, 

przy 8 głosach „przeciw i 7 głosach wstrzymujących się radni odrzucili. 
Ogłoszono przerwę. 

 Po przerwie radny Jerzy Czepułkowski zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania nad  
głosowanym wnioskiem dot. autopoprawki Prezydenta Miasta. Autopoprawki zgłoszonej przez 
Prezydenta Miasta nie należało głosować, jak również nie należało głosować poprawek komisji            
w związku z tym, że dotyczyły tych samych punktów, co autopoprawka Prezydenta Miasta. 
 Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek; 17 głosami „za”, 
przy 0 głosach przeciw i 4 głosach wstrzymujących radni wniosek przyjęli. 
   Następnie  Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  w sprawie jak wyżej, uwzględniający autopoprawkę Prezydenta Miasta; 20 głosami „za”, 
przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli  Uchwałę Nr XXI/203/08 w sprawie 
zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia regulaminów wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych  Miasta Ełku.  Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. 

*   *    * 
12)  Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego i doradztwa metodycznego nauczycieli zatrudnionych                   
w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk,                   
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i wniósł o podjęcie. 
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                  
w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za” radni podjęli  Uchwałę Nr XXI/204/08 w sprawie ustalenia stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowej na dofinansowanie doskonalenia zawodowego                   
i doradztwa metodycznego nauczycieli zatrudnionych  w publicznych przedszkolach, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 
 

*    *    * 
 
 13)  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości                 
i użytkowania wieczystego oraz zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu, 
w załączeniu do protokołu. 
   Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały i wniósł  o podjęcie. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
     Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                  
w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za”  radni podjęli  Uchwałę Nr XXI/205/08 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
prawa własności nieruchomości i użytkowania wieczystego oraz zwolnienia z obowiązku 
zbycia nieruchomości w drodze przetargu. 
 Uchwała  w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
 



 14)   Projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej Spółka   z o. o. w Ełku,   w załączeniu do protokołu. 
   Zastępca Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zapoznała się. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
     Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie jak wyżej;  18 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli 
Uchwałę Nr XXI/206/08 w sprawie   wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej Spółka  z o. o. w Ełku. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: I.Podwojski, K.Wilczyński, I.Dzienisiewicz.  
 

*    *    * 
15) Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę granic administracyjnych  Miasta Ełku i Gminy 
Ełk, w załączeniu do protokołu. 
     Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja nie debatowała nad projektem uchwały. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że w dniu dzisiejszym 
wpłynęło pismo od Przewodniczącego Rady Gminy Ełk i Wójta Gminy Ełk do wszystkich radnych. 
Poprosił, aby  Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski rozdał przedmiotowe  pisma 
radnym. 
 Radny T.Bińczak zwrócił uwagę na błędy stylistyczne w piśmie, którego adresatem jest 
Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
   Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski wyjaśnił, że niniejsze pismo zostało 
skorygowane i wyeliminowano błędy stylistyczne.  
  Radny  T.Bińczak zgłosził wniosek o wycofanie z porządku obrad niniejszgo projektu 
uchwały. W uzasadnieniu, między innymi podał, że nie zgadza się z trybem pojawienia się                   
w porządku obrad tego projektu uchwały oraz Komisja Budżetowa nie omawiała, gdyż w porządku 
obrad sesji nie było. Ponadto są usterki w piśmie, które stanowi załącznik do uchwały. 
 Ogłoszono przerwę.  
Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący Rady Miasta. 
  Rad ny T.Bińczak wycofał wniosek wcześniej zgłoszony. 
      Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr XXI/207/08 w sprawie   wniosku o zmianę granic 
administracyjnych  Miasta Ełku  i Gminy Ełk.  Uchwała    w załączeniu do protokołu.  

*    *    * 
 16) Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia rezygnacji radnego Waldemara Pawła Pieńkowskiego                  
z Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku ,                  
w załączeniu do protokołu  
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał projekt uchwały. 
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
     Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                  



w sprawie jak wyżej;  17 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli  
Uchwałę Nr XXI/208/08 w sprawie  przyjęcia rezygnacji radnego Waldemara Pawła 
Pieńkowskiego  z Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady 
Miasta Ełku.  Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 

*    *    * 
 
 17) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/06 Rady Miasta Ełku z dnia   6 grudnia 
2006 roku, w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał projekt uchwały. 
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
     Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie jak wyżej; 17 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli 
Uchwałę Nr XXI/209/08 w sprawie    zmiany uchwały Nr II/6/06 Rady Miasta Ełku z dnia 6 
grudnia 2006 roku. Uchwała    w załączeniu do protokołu.  
 
Do punktu -7- 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i uzasadnił potrzebę podjęcia pinii  w sprawie  
utworzenia Państwowej Szkoły Muzycznej II stopnia w Ełku. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
      Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt opinii w sprawie 
jak wyżej; 18 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli Opinię  w 
sprawie  utworzenia Państwowej Szkoły Muzycznej II stopnia w Ełku.  Opinia w załączeniu do 
protokołu. 
 
Do punktu -8- 
 Projekt opinii w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na 
terenie obejmującym część obrębów Guzki, Mołdzie, Pistki, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił i wniósł o odjęcie i wyrażenie pozytywnej 
opinii. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku pozytywnie zaopiniowała. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt opinii w sprawie jak wyżej;  18 głosami „za”, przy               
0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli  Opinię w sprawie    zawiadomienia 
Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenie obejmującym część 
obrębów Guzki, Mołdzie, Pistki. Opinia w załączeniu do protokołu. 
 
Do punktu -9- 
  Projekt opinii w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na 
terenach położonych w obrębie Konieczki, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił i wniósł o odjęcie i wyrażenie negatywnej 
opinii. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt  opinii negatywnej.  
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt opinii w sprawie jak wyżej; 17 głosami „za”, przy  0 
głosów „przeciw”  i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli  Opinię w sprawie   zawiadomienia Wójta 
Gminy Ełk o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 



zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenach położonych w obrębie Konieczki. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 
Do punktu -10- 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o informację z roku 2008;  
1) ile zostało złożonych projektów do różnych instancji o pieniądze zewnętrzne ? 
2) ile jest przygotowanych projektów i na jakie zadania ?  
 W związku ze skargami mieszkańców na gnieżdżące się wrony w Parku Solidarności, 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z zapytaniem, czy można z nimi coś zrobić ? 
 
 Radny T.Makowski złożył na piśmie interpelację skierowaną do Prezydenta Miasta, dot. 
poprawy wizerunku dworca kolejowego w naszym mieście. Interpelacja   w załączeniu do 
protokołu. 
 
 Radny R.Baranowski przypomniał, że podczas składania sprawozdania przez Miejski 
Ośrodek Pomocy Społecznej odbyła się dyskusja o pracach społecznie użytecznych. Wówczas 
informowano, że nie wystąpiły takie potrzeby. Radny twierdzi, że one istnieją, ale nie zostały 
zgłoszone do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Radny wówczas miał wrażenie, że 
wyrażono przekonanie, iż takich potrzeb w mieście jest dużo i w roku 2008 będą do Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej zgłoszone. W ramach prac społecznie użytecznych szereg 
niezbędnych rzeczy w mieście można załatwić. 31 stycznia 2008r. minął termin składania potrzeb 
do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Radny poinformował, że zasięgnął informacji i 
niestety nasze miasto żadnych potrzeb w zakresie prac społeczno użytecznych nie ma. Sytuacja ta 
bardzo niepokoi radnego.  
 
 Radny T.Przekop zwrócił się z następującymi zapytaniami: 

1) jak wygląda sprawa z modernizacją stadionu, czy jakieś prace są rozpoczęte, jeśli tak, na 
jakim etapie one się znajdują ? 

2) Komisja Sportu, Turystyki i Rekreacji zwróciła się z wnioskiem o przygotowanie informacji 
z wypoczynku zimowego dla dzieci i młodzieży, w tym również                    o relację z 
imprez organizowanych przez MOSiR. Radny poinformował, że osobiście otrzymał 
informację, ale bez żadnej pieczątki i podpisu. Radny ponawia prośbę o przedstawienie 
informacji. 

 
 Radny T.Bińczak zwrócił uwagę, że w ostatnim czasie na skutek zjawisk meteorologicznych 
oberwała się tablica z nazwą ulicy. Radny przywiózł ją do UM, ale zwrócił uwagę, że jest ona 
bardzo ciężka. Radny poddaje pod rozwagę, czy nie da się skonstruować lżejszych tablic, byłyby 
one w związku z tym trwalsze.  
  
Do punktu -11- 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski w nawiązaniu do wypowiedzi radnego 
Bińczaka, zwrócił uwagę, że sporo tablic z nazwami ulic jest poodwracanych   w różnych 
kierunkach świata, niezgodnie z  kierunkami ulic.  Radny osobiście jedną   z takich tablic odwracał 
i zauważył, że przy tych tablicach poluzowane są opaski zaciskowe. Ponadto tablice są zawieszone 
na niewłaściwej wysokości, nie zachowując skrajni – 2 metry od chodnika. Osoby wyższego 
wzrostu  mogą się w nie uderzyć. Radny prosi, aby w bieżącym roku temat podjąć i aby tablice 
wisiały prawidłowo - wskazując właściwe  kierunki i na właściwej wysokości.  
Kolejny problem jaki Wiceprzewodniczący Rady Miasta poruszył dotyczył: 
– wywróconych znaków drogowych, które jak stwierdził leżą nieraz po tygodniu wywrócone 

razem ze słupkiem i nie ma reakcji ze strony służb odpowiedzialnych. 
– w budynku na ul. Orzeszkowej 3 są dwa mieszkania, które nie mają okien w ścianach, tylko              

w suficie. Mieszkania te nie powinny być dopuszczone do użytku. Radny prosi, aby w jak 



najszybszym czasie wyremontować te mieszkania albo przekwaterować mieszkańców.  Jeśli 
jeszcze znajdują się w  innych budynkach takie mieszkania, które mają tylko okna w dachu, nie 
na odpowiedniej wysokości, to należy je zlokalizować i naprawić, albo wyeliminować                   
z użytkowania.   

– należy skoordynować plany remontów dróg z działaniami PWiK sp. z o.o. odnośnie 
wykonywania instalacji wodociągowej i kanalizacyjnej.  

 
 Radny T.Makowski  zgłosił wniosek, aby rozważyć przy współpracy   z samorządem 
powiatowym zainstalowanie urządzeń do głosowania z jednoczesnym odmierzaniem czasu dla 
rozmówcy. 
 
   Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na zgłoszone  
interpelacje, wnioski i zapytania: 
– Przewodniczącemu Rady Miasta – w 2008 roku został złożony projekt dot. rewitalizacji miasta 

Ełku do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w ramach Programu operacyjnego 
Ministerstwa Kultury. Na koniec tego miesiąca zostaną ogłoszone pierwsze konkursy w ramach 
Regionalnego Programu operacyjnego na dwa priorytety; infrastruktura turystyczna i 
infrastruktura transportowa. Nie dotyczy to dróg miejskich. Przygotowywane są kolejne dwa 
wnioski do złożenia w oparciu o posiadaną dokumentację; wniosek na Ełcką Kolej 
Wąskotorową i amfiteatr do Ełckiego Centrum Kultury. Poza tym przygotowywane  są projekty 
dotyczące modernizacji infrastruktury stadionu. Trwają ostatnie prace projektowe. Będziemy 
składali tzw. wnioski miękkie dotyczące utworzenia nowych grup przedszkolnych, zatrudnienia 
nowych pracowników w przedszkolach oraz wydłużenie czasu pracy przedszkoli. Zostanie 
również złożony projekt dot. podnoszenia kwalifikacji przez pracowników jednostek 
organizacyjnych miasta, powiatu i gmin. Są przygotowane materiały i dokumentacja techniczna 
na wiele ulic. Przygotowywana jest dokumentacja na realizację  dwóch inwestycji – budynki 
socjalne. 

– Wrony w Parku Solidarności – stosowanie różnego rodzaju petard, zawieszanie odgłosów 
ptaków, nie przyniosło skutku. W ramach rewitalizacji Parku będą przecinane  konary drzew,  
co oznacza, że ptaki przeniosą się w inną część miasta. 
 

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że do Rady Miasta wpłynął 
protokół z kontroli realizacji umowy zawartej z firmą ABiT Solo w zakresie utrzymania zieleni 
miejskiej, sporządzony przez Komisję Rewizyjną. Zainteresowani radni mogą z protokołem 
zapoznać się w Biurze Rady Miasta. 
 
Do punktu -12- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Waldemar  Pieńkowski 
zamknął obrady XXI sesji Rady Miasta w dniu  26 lutego 2008 roku   o godzinie 1605 . 
 
Protokołowała:               Przewodniczył obradom: 
Elżbieta Liziewska 
                Waldemar Paweł Pieńkowski 


